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Hvad sker der med broer og bygværker efter den 1. januar 2007.  
 
Foredraget indledes med en opsummering af hvad der sker i forbindelse med den kommende 
kommunalreform.  
 
I mange kommuner, selv store, har broer og bygværker ikke været et opprioriteret område. 
Ikke fordi det ikke er et vigtigt område, men fordi der har manglet medarbejdere med 
ekspertisen. Derfor har mange kommuner benyttet sig af rådgivere. 
Amterne har 1-2 ekspertise personer på området, men det er jo slet ikke nok til at der bliver 
ekspertise til alle de nye kommuner, så i fremtiden vil kommunerne også skulle bruge 
rådgivere til broerne. 
 
Kommunal Vejteknisk Forening har i 2004 og 2005 haft nedsat en arbejdsgruppe om 
kommunalreformen. Dette har resulteret i notatet ”Kommunal Vejforvaltning 2007” som 
beskriver fremtidige opgaver samt kompetencebehov i de nye kommuner. 
 
Indlægget rundes af med hvad Ny Frederikshavn, bestående af Frederikshavn, Sæby og 
Skagen har af broer og bygværker. Hvordan håndteres broforvaltning i de 3 kommuner i dag, 
og hvordan ser fremtiden for broerne ud i vores nye kommune. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


